



Play Activity Group Orientation Day (2016-2017)

Welcome you all to our Rosarian big family. In order for you and your child to have a better understanding of our school curriculum and to allow your child to have an early experience of his or her new chapter of life, a free trial of our playgroup lesson will be launched in the upcoming month. Details of the trial are as follows:

1. Date : 10th December 2016 (Saturday)
2. Time : 9:30 a.m. – 11:30 a.m.
3. Venue : 1st Floor of our school campus
4. Target : Kindergarten New Students (with deposit)
5. Bus : Upward 8:45a.m.
Downward 11:30a.m.

Morrison Hill Road (Valley Centre) or Southorn Playground (Wan Chai MTR Exit B1)

6. Fee : Free of charge (we accept entries on a first come, first served basis)

Deadline of application: 23rd November, 2016

One parent only will be allowed to accompany his/her child to attend the trial. Parents and children shall prepare a pair of indoor shoes for hygienic reason.

No make-up class in the case of Typhoon no.3, or above and red or black rainstorm hoisted.



✂----- ✂----- ✂----- ✂----- ✂-----

Reply slip

I would / would not like my child _____ Application number: _____
to join the “Play Activity Group Orientation Day” on 10th December 2016.

- By own means of transportation (No parking service available)
- Take bus at Morrison Hill (1 parent, 1 child)
- Take bus at Southorn Playground (1 parent, 1 child)

*Due to the limited seats available in the classrooms, please be aware that only **one** parent is allowed to accompany his/her child to attend the Orientation Day.

Parent's Signature: _____

Date: _____

*delete if inappropriate



親子遊戲班迎新日(2016-2017)

歡迎加入玫瑰崗大家庭，為了讓家長可以更了解幼兒於學前階段的需要，給幼兒一個愉快而又有意義的學前生活，本校推出親子遊戲班迎新日。詳情如下：

1. 日期 : 2016年12月10日(星期六)
2. 時間 : 上午9:30 - 11:30
3. 地點 : 本校一樓課室
4. 對象 : 2017-2018年度已留位之幼稚園新生
5. 校車 : 上行車 8:45a.m.
下行車 11:30a.m.
(摩理臣山道 80-82 號柏餘中心及修頓球場灣仔地鐵站 B1 出口)
6. 費用 : 全免 (先到先得) 截止日期: 2016年11月23日前

活動當天只可一位家長陪同幼兒參加並請家長及幼兒自備室內鞋

如當天懸掛3號或以上颱風訊號或紅色、黑色暴雨警告訊號，課堂將取消，不另作安排。



回 條

致 玫瑰崗幼稚園

本人 *願意 / 不願意 兒子 / 女兒 _____ 申請編號: _____
(英文姓名) (中文姓名)

參加 2016 年 12 月 10 日親子遊戲班迎新日

- 自行到校 (是日學校有課外活動，將不提供泊車位)
- 乘坐摩理臣山站校車 (1 位家長和 1 位幼兒)
- 乘坐修頓站校車 (1 位家長和 1 位幼兒)

家長簽署: _____

日期: _____

*由於場地所限，只容許一位成人及幼兒參加，不便之處，敬請見諒。

*請刪去不適用